
7. Hafta 

2.İSİM ÇEKİMİ   

 

 -er bitimli isimler çoğunlukla gövdesindeki -e 

seslisini muhafaza ederek çekime girerler. 

 

Bunun için örnekler: 

vir, viri m.: erkek 

 puer, pueri,m : çocuk 

 

 Çekim örneği: 

 

CASUS  Singularis    Pluralis 

Nominativus puer 
pueri 

 

Genetivus pueri 
puerorum 

 

Dativus puero 
pueris 

 

Accusativus puerum 
pueros 

 

Ablativus 

 
puero 

pueris 

 

Vocativus 

 
puer pueri 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 -er bitimli bazı isimlerin çekiminde ise, kelimenin gövdesindeki - sesi 

düşer. 

 

Bunun için örnekler:  

ager, agri m. : tarla 

liber. libri m.: kitap 

 

 

 Çekim örneği: 

 

CASUS  Singularis    Pluralis 

Nominativus ager 
agri 

 

Genetivus agri 
agrorum 

 

Dativus agro 
agris 

 

Accusativus agrum 
agros 

 

Ablativus 

 
agro 

agris 

 

Vocativus 

 
ager 

agri 

 

 

 


